

# Minutes of the Extraordinary General Assembly Meeting of ElSewedy Electric S.A.E Convened on Thursday 18/4/2024

Based on invitation by Mr. Mr. Sadiq Ahmed Sadiq Elsewedy -Chairman of the Board of Directors - to the shareholders of the company, the General Authority for Investment and Free Zones, the General Authority for Financial Regulatory Authority, and the company's financial auditor, and based on the invitational board of directors' invitation dated 22/6/2023, and with reference to the invitations posted in the official gazette, the extraordinary general assembly of the company's shareholders met at 3:30 pm in the afternoon of Thursday dated 18/4/2024 on at the company's headquarters located at Plot 13C03 - CFC - New Cairo - Cairo.

The meeting was attended by:

Mr. Sadek Ahmed Sadek Elsewedy – Non-executive Chairman.

Mr. Ahmed Ahmed Sadek Elsewedy - Managing Director - on behalf of himself, and delegated on behalf of: Mr. Mohamed Ahmed Sadek Elsewedy - Board Member.

Mr. Amr Mohamed Ahmed Labib - Board Member.

Mr. Ahmed Saad Eldin Abdo Abo Hendeya - non-executive Board Member

Mr. Abdelrahman Ahmed Ahmed Sadek Elsewedy - Board Member.

## Shareholders

Attendance sheet of shareholders attending the assembly is as contained in the list of shareholders attending the extraordinary general assembly meeting.

### Financial Auditor

The meeting was attended by Mr. Mohamed Tarek Moustafa Nagy, Financial auditor and partner at KPMG Hazem Hassan & Partners, the company's auditor.

## **Governmental Authorities**

No representatives attended on behalf of the General Authority for Investment and Free Zones ("GAFI") or the Financial Regulatory Authority ("FRA").

The meeting was presided by Mr. Sadiq Ahmed Sadik ElSewedy -Chairman of the Board of Directors - and he nominated Mr. Ahmed Zedan Hassanein to act as secretary of the meeting - Mr. Hani Othman Hassan and Mr. Ali Hamid Ali - as vote collectors.

رئيس الأجتماع

مراقب حسابات Auditor

شركة مساهمة مصرية) المنعقدة يوم الخميس الموافق Y . Y E/E/1 A

بناء على الدعوة الموجهة من السيد الأستاذ/ صادق أحمد صادق السويدي ـ رئيس مجلس الإدارة ـ إلى كل من السادة/ مساهمي الشركة والهينة العامة للاستثمار والمناطق الحرة والهينة العامة للرقابة المالية ومراقب حسابات الشركة، وبناء على قرار مجلس الأدارة الداعي المنعقد بتاريخ ٢٠٢٣/٦/٢٠٠، وبالإشارة الي الدعوات التي تم نشرها بالجريدة الرسمية، اجتمعت الجمعية العامة غير العادية لمساهمي الشركة في تمام الساعة الثالثة والنصف من مساء يوم الخميس الموافق ٤/١٨ ٢٠٢٤/٠ بالمقر الكانن بالقطعة رقم 13C03 كايروفيستفال سيتي – التجمع الخامس - القاهرة الجديدة -القاهرة.

وقد حضر الاجتماع كل من: ـ

بيان المساهمين الحاضرين بالجمعية كما هو وارد بالكشف الخاص بحضور السادة المساهمين لاجتماع الجمعية العامة غير

مراقب الحسابات

حضر الاجتماع الأستاذ/ محمد طارق مصطفى ناجى ـ المحاسب القانوني والشريك بمؤسسة KPMG حازم حسن وشركاه مراقب حسابات الشركة

## الجهات الحكومية

- لم يحضر ممثل الهيئة العامة للاستثمار والمناطق الحرة
  - لم يحضر ممثل الهيئة العامة للرقابة المالية

وقد رأس الاجتماع السيد الأستاذ/ صادق أحمد صادق السويدي - رئيس مجلس الإدارة - واقترح سيادته ترشيح الأستاذ/ احمد زيدان حسنين للقيام بأمانة سر الاجتماع وكل من الأستاذ/ هاني عثمان حسن والأستاذ/ على حميد على - فارزا أصوات.

فارزا الأصوات **Vote Collectors** 

أمين السر Secretary

Plot No. 13c03, Cairo Festival City, 5<sup>th</sup> Settlement,

P.O.Box 310, New Cairo 11835, Egypt

www.elsewedyelectric.com



the attendees have unanimously approved such appointment.

وقد أقرت الجمعية بالإجماع تلك التر شيحات

In implementation of Article (106) of the Companies Law promulgated by Law No. 159 of 1981, the Auditor verified the validity of the invitation procedures, as he clarified that the total shares of the company's capital are 2,170,777,876 shares, and a number of 1.422.160 shares have been excluded, representing unallocated ESOP shares, as well as excluding 30,000,000 shares representing treasury shares for the purpose of calculating the attendance quorum. Therefore, the total number of shares in the company's capital that have the right to attend the assembly meeting - after exclusion in accordance with the above - is 2,139,355,716 shares. Mr. Chairman, in conjunction with the vote collectors, reviewed the attendance sheets of the shareholders for the assembly meeting, and it was found that the total number of shares present the number of shares represented at the meeting are 1,693,301,447 shares, meaning that the attendance rate is approximately 79.15%, out of the total shares of the company's capital that have the right to attend the assembly meeting, of which 1,693,296,426 shares have attended electronically using the E-magles application, and another 5,021 shares have physically attended at the company's headquarters of which have the legal right to attend. Thus, the meeting has met the legal conditions necessary for its validity.

وتنفيذًا للمادة (١٠٦) من قانون الشركات الصادر بالقانون رقم ١٥٩ لسنة ١٩٨١ تحقق السيد/ مراقب الحسابات من صحة إجراءات الدعوة، حيث أوضح سيانته أن إجمالي أسهم رأس مال ۲,۱۷۰,۷۷۷,۸۷٦ سهم، وقد تم استبعاد عدد ١,٤٢٢,١٦٠ سهم تمثل أسهم اثابة غير مخصصة وكذا استبعاد عدد ۰۰،۰۰، ۳۰, ۳۰, سهم تمثل أسهم خزينة وذلك بغرض حساب نصاب الحضور ومن ثم يكون إجمالي أسهم رأس مال الشركة التي لها حق حضور إجتماع الجمعية - بعد الاستبعاد وفقاً لما تقدم - هو عدد ۲٬۱۳۹٬۳۵۵٬۷۱۱ سهم، وقد قام سیادته بالاشتراك مع السادة فارزا الأصوات بمراجعة كشوف حضور السادة المساهمين لإجتماع الجمعية وقد تبين أن جملة الأسهم الحاضرة والممثلة في الإجتماع يبلغ ٤٤٤،١,٦٩٣,٣٠١ سهم أى أن نسبة الحضور ١٥ ٩٠ ١٥ الم ١,٦٩٣,٢٩٦,٤٢٦ تم حط magles ومنهم عدد 🐘 الشركة وذلك من إجمالي الله حضور إجتماع الجمعية، 🖌 الاجتماع قد أستوفى الشروط الفانوة

Mr. Chairman of the meeting announced the validity, and legality of the meeting, and Mr. Chairman welcomed the attendees, then invited the assembly to discuss the agenda.

وهنا أعلن السيد/ رئيس الاجتماع صحة وسلامة وقانونية الاجتماع ورحب سيادته بالسادة الحاضرين، ثم دعى الجمعية لمناقشة جدول الأعمال.

رئيس الأجتماع

مر اقب حسابات **Vote Collectors** Auditor Laylo المحاسبون شانونيون وعي

أمين السر Secretary

قارزا الأصوات

Plot No. 13c03, Cairo Festival City, 5<sup>th</sup> Settlement, P.O.Box 310, New Cairo 11835, Egypt www.elsewedvelectric.com



### First Clause:

In accordance with the assembly's agenda, the Chairman of the meeting explained that the proposal to the assembly is to reduce the issued capital of the company from 2,170,777,876 shares (Two Billion, One Hundred and Seventy Million, Seven Hundred Seventy Seven Thousand, Eight Hundred and Seventy Six shares) to the amount of EGP 2.140,777,876 (Two Billion, One Hundred and Forty, Seven Hundred Seventy Seven Thousand, Eight Hundred and Seventy Six Egyptian Pounds Only) by executing treasury shares amounting to 30,000,000 shares each valued at EGP 1 (One Egyptian Pound) accumulating to EGP 30,000,000 (Thirty Million Egyptian Pounds) which have been bought dating (DD,MM,YY) 6/7/2022, 7/7/2022, 17/7/2022, 18/7/2022, 19/7/2022, 21/7/2022, 24/7/2022, 25/7/2022, 26/7/2022, 28/7/2022, 31/7/2022, 1/8/2022, 2/8/2022, 8/8/2022, 9/8/2022, 10/8/2022, 11/8/2022, 14/8/2022, 2/10/2022, 4/10/2022, 16/10/2022, 17/10/2022, 19/10/2022, 26/10/2022, 31/10/2022, respectively, due to the expiration of the company's retention period for treasury shares, those shares will be executed in accordance with the provisions of the Law and the company's bylaws and in accordance with the rules of listing and the registration and delisting of securities listed on the Egyptian Stock Exchange, and such is in light of the explanations provided in the disclosure report provided in accordance with Article (48) of the listing rules on the Egyptian Stock Exchange regarding reducing the company's issued capital by the value of the treasury shares owned by the company, as follows:

-The increase in the rate of revenue on the company's earnings per share as a result of the decrease in the number of company's shares on which dividends are scheduled to be distributed when a decision is made to distribute dividends.

-Due to the expiration of the company's holding period of treasury shares.

البند الأول: النظر في تخفيض رأس المال المصدر للشركة بقيمة أسهم الخزينة المملوكة للشركة.

حسب ما هو وارد بجدول الأعمال تم التداول فيه حيث اوضح السيد/ رنيس الاجتماع بأن المقترح على الجمعية هو تخفيض رأس المال المصدر للشركة من ٨٧٦ ٧٧٧ ٢ سهم (اثنان مليار ومائة وسبعون مليون وسبعمائة وسبعة وسبعون الف وثمانمانة وستة وسبعون سهم)الي مبلغ ٢,١٤٠,٧٧٧,٨٧٦ جم (إثنان مليار ومانة واربعون مليون وسبعمائة وسبعة وسبعون ألف وثمانمائة وستة وسبعون جنيه مصري) عن طريق إعدام أسهم خزينة بالغ عددها ٠٠٠،٠٠٠ سهم بقيمة اسمية قدر ها (١) جنيه مصري للسهم الواحد بإجمالي قيمة ٢٠٠٠٠٠٠٠ جم (تُلاثون مليون جنيه مصري) والمشتراه بتواريخ ٦/٢/٢/٢ و ٧/٧/٢٦٠٢ و ٢٠/٧/٢٢٠٢ و ١٠٢/٧/٢٢٠٢ و ۱ ۱ / ۷ / ۲۲ ۲ ۲ و ۲ / ۷ / ۲۲ ۲ و ۲ / ۷ / ۲۲ ، ۲ و ۲ / ۷ / ۲۲ ، ۲ و ۲۰۲۷/۲۲۱ و ۲۰۲۷/۲۲۱ و ۲۰۲۲/۷/۲۲ و ۲۰۲۲/۷/۲۲ و و ۲۰۲۲/۸/۲ و ۲۰۲۲/۸/۸ و ۹/۸/۲۲۲۲ و ۲۰۲۲/۸/۲ و ۱ ۱/۸/۲۲ و ۱ ۱/۸/۲۲ و ۲ / ۲۰۲۲ و ۲ / ۲۰۲۲ و ۲ / ۲۰۲۲ و ۲ و ۲ / ۲۰۲۲ و ۲ 71/11/77 . Te 71/11/77 . Te 11/11/77 . Te 57/11/17 ٢٢ و ٢٠٢/١٠/٣١ على القوال المسلم المتعاظ الشركة باسهم الخزينة وشينم إعدام لك المبهر بعريفق وأحكام الشركة باسهم الحريبة وسيم الفردة المتمرار قيد القانون والنظام الاساسي الشركة وظفا قو المتفود النظام الاساسي الشركة وظفا قو المتفود وذلك في ضوء الاسباب والمبررات المرافقة المادة المتعادد الساب والمبررات المرافقة المتعادد السابة المتعادد السابة المتعادد المتعادد السابة المتعادد السابة المتعادد السابة المتعادد السابة المتعادد المتعادد السابة المتعادد الم (٤٨) من قواعد القيد بالبوركة المصرية المال المصدر للشركة بقيمة أسهم الخرينة الم على النحو التالي:

-ارتفاع معدل العاند على ربحية من الثيركة تتيجة انخفاض عدد أسهم الشركة المقرر توزيع الأرباح عليها عند اتخاذ قرار بتوزيع الأرباح.

عنظرا لانتهاء مدة احتفاظ الشركة بأسهم الخزينة

أمين السر

Secretary

The decision has been presented to the shareholders to vote and its result is:

Shares for	1,693,249,792	shares	
Shares against		shares	
Shares abstaining	51,655	shares	
Total shares attending	1,693,301,447	shares	

In light of the results of the vote, the Assembly took the following decision:

وقد تم عرض القرار على السادة المساهمين للتصويت والتي انتهت نتيجته إلى:

ı			
	سهم	1,79٣,7٤9,٧9٢	عدد الأسهم الموافقة
	سهم		عدد الأسهم غير الموافقة
	سهم	01,700	عدد الأسهم الممتنعة عن التصويت
	سهم	1,794,4.1,227	اجمالي عدد الأسهم الحاضرة

وفي ضوء ما انتهت إليه نتيجة التصويت اتخذت الجمعيَّة القرأر التالي:

فارزا الأصوات

**Vote Collectors** 

مراقب حسابات مراقب حسابات مراقب حسابات Auditor



### First Resolution

The assembly has decided, by a majority vote of 99.99% of the votes of the shareholders present and represented in the assembly, to approve the reduction of company's issued share capital by executing the treasury shares owned by the company due to the expiration of the company's retention period for treasury shares which amount to 30,000,000 shares (Thirty Million Shares) valued at share value of EGP 30,000,000 (Thirty Million Egyptian Pounds) in order for the company's issued share capital after such reduction to become EGP 2,140,777,876 (Two Billion, One Hundred and Forty Million, Seven Hundred Seventy-Seven Thousand, Eight Hundred and Seventy Six Egyptian Pounds).

# القرار الأول

قررت الجمعية بأغلبية ٩٩,٩٩ % من أصوات السادة المساهمين الحاضرين والممثلين في الاجتماع الموافقة على تخفيض رأس المال المصدر للشركة عن طريق إعدام أسهم الخزينة المملوكة للشركة والتي انتهت مدة احتفاظ الشركة لهأ والبالغ عددها ٢٠,٠٠٠,٠٠٠ سهم (ثلاثون مليون سهم) قيمتها الإسمية ٣٠,٠٠٠,٠٠٠ جم (ثلاثون مليون جنيه مصري) ليصبح رأس المال المصدر للشركة بعد التخفيض ٢,١٤٠,٧٧٧,٨٧٦ جم (إثنان مليار ومائة واربعون مليون وسبعمانة وسبعة وسبعون ألف وتمانمانة وستة وسبعون جنيه

Second Clause:

The consideration of amending articles (6, 7) of the articles of association of the Company.

In accordance with the assembly's agenda, the Chairman of the meeting explained that upon the assembly's decision to reduce the issued share capital of the company and such shall in compliance with the law require modifying articles (6, 7) of the articles of association of the company.

# البند التاني: النظر في تعديل المواد (٦، ٧) من النظام الأساسي للشركة.

حسب ما هو وارد بجدول الأعمال تم التداول فيه حيث أوضح السيد/ رنيس الاجتماع بأنه في ضوء موافقة الجمعية على تخفيض رأس المال المصدر للشركة فإن الأمر يتطلب تعديل المادتين (٢، ٧) من النظام الأساسي للشركة وفقاً لأحكام القانون. وقد تم عرض القرار على السادة المساهمين للتصويت والتي انتهت نتيجته الى:

		-
Votes for	1,693,249,792	
Votes against		
Votes abstaining	51,655	
Total attending shares	1,693,301,447	
	1 1 1 1 - C-11	

In light of the voting results, it was decided as follows:

	\$ 15 1,T	عدد الاسهم الممنتعة عن النصويت
	E	
١,١	E, F. C.	اجمالي الأسهم الحاضرة (١٥٠)
		there is to a set the set

**Second Resolution** 

The assembly has decided, by a majority vote of 99.99 of the votes of the shareholders present and represented in the assembly, to approve the amending articles (6, 7) of the articles of association of the company as follows:

قررت الجمعية بأغلبية ٩٩,٩٩ % من أصوات السادة المساهمين الحاضرين والممثلين في الاجتماع الموافقة على تعديل المادتين (٦، ٧) من النظام الأساسي للشركة على النحو

رئيس الأجتماع Chairman مراقب حسابات **Auditor** 

فارزا الأصوات **Vote Collectors** 

أمين السر Secretary

Plot No. 13c03, Cairo Festival City, 5th Settlement,

P.O.Box 310, New Cairo 11835, Egypt

www.elsewedyelectric.com



### Article (6) before amendment

The company's authorized capital is set at 5 billion Egyptian pounds (Five Billion Egyptian Pounds), and the company's issued capital is set at EGP 2,170,777,876 (Two Billion, One Hundred and Seventy Million, Seven Hundred Seventy-Seven Thousand, Eight Hundred and Seventy-Six Egyptian Pounds) distributed on 2,170,777,876 shares (Two Billion, One Hundred and Seventy Million, Seven Hundred Seventy-Seven Thousand, Eight Hundred and Seventy-Six Shares), each share valued at EGP 1 (One Egyptian Pound).

### Article (6) after amendment

The company's authorized capital is set at 5 billion Egyptian pounds (Five Billion Egyptian Pounds), and the company's issued capital is set at EGP 2,140,777,876 (Two Billion, One Hundred and Forty Million, Seven Hundred Seventy-Seven Thousand, Eight Hundred and Seventy Six Egyptian Pounds) distributed on 2,140,777,876 shares (Two Billion, One Hundred and Forty Million, Seven Hundred Seventy-Seven Thousand, Eight Hundred and Seventy Six Shares), each share valued at EGP 1 (One Egyptian Pound).

# Article (7) before amendment

The company's issued capital consists of 2,170,777,876 shares (Two Billion, One Hundred and Seventy Million, Seven Hundred Seventy-Seven Thousand, Eight Hundred and Seventy-Six Egyptian Pounds). Subscription to the capital is made as follows:

# مادة (٦) قبل التعديل

حدد رأس مال الشركة المرخص به بمبلغ ٥ مليار جنيه مصري (خمسة مليار جنيه مصري) وحدد رأس مال الشركة المصدر بمبلغ ٢٠١٧٠,٧٧٧,٨٧٦ جنيه مصري (اثنان مليار ومائة وسبعون مليون وسبعمائة سبعة وسبعون الف وتمانمائة وستة وسبعون جنيه مصري) موزع على عدد ٢٠١٧٠,٧٧٧,٨٧٦ سهم (اثنان مليار ومائة وسبعون مليون وسبعمائة وسبعة وسبعون الف وتمانمائة وسبعون سهم) قيمة كل سهم اجنيه مصري (واحد جنيه مصري).

### مادة (٦) بعد التعديل

حدد رأس مال الشركة المرخص به بمبلغ ٥ مليار جنيه مصري (خمسة مليار جنيه مصري) وحدد رأس مال الشركة المصدر بمبلغ ٢٠١٤٠,٧٧٧,٨٧٦ جنيه مصري (اثنان مليار ومائة واربعون مليون وسبعمائة سبعة وسبعون الف وتمانمائة وستة وسبعون جنيه مصري) موزع على عدد ٢٠١٤٠,٧٧٧,٨٧٦ سهم (اثنان مليار ومائة واربعون مليون وسبعمائة وسبعة وسبعون الف وتمانمائة وستة والمعون الف وتمانمائة وستة والمعون المدري (واحد جنيه مصري)

يتكون رأس مال الشركة المصدر من عدد ٢،١٧٠,٧٧٧ وسبعمائة وسبعة وسبعون مليون وسبعمائة وسبعة وسبعون سهم) وقد تم الاكتتاب في رأس المال على النحو التالى:

الريس الاجتماع (ييس الاجتماع Chairman Auditor Vote Collectors Secretary)



Name	Natio nalit	Number of Shares	Value of Shares in EGP	Curr ency	عملة الوفاء	القيمة الاسمية بالجنيه المصري	عدد الأسهم الاسمية النقدية	الجنسية	الاستم
1.Sadek Ahmed Sadek Elsewedy	Egypt	546,502,820	546,502,820	EGP	جنيه مصري	٥٤٦ ٥٠٢ ٨٢٠	. TA Y. 0 730	مصري	۱. صادق احمد صادق السويدي
2.Ahmed Ahmed Sadek Elsewedy	Egypt	546,502,820	546,502,820	EGP	جنيه مصري	0 2 7 7 0 7 . 7 0	051 707 77.	مصري	۲ أحمد أحمد صادق السويدي
3.Mohamed Ahmed Sadek Elsewedy	Egypt	385,602,690	385,602,690	EGP	جنيه مصري	7A0 1.7 19.	TAO 1.7 19.	مصري	٣. محمد حمد صادق السويد <i>ي</i>
4.Mona Ahmed Sadek Elsewedy	Egypt	64,916,280	64,916,280	EGP	جنيه مصري	78 917 44+	7£ 917 YA.	مصري	٤ منى حمد صادق السويدي
5.Zeinab Ahmed Sadek Elsewedy	Egypt	64,916,280	64,916,280	EGP	جنيه مصري	<b>ገ</b> ደ ዋነገ የለ•	78 917 YA.	مصري	٥. زينب حمد صادق السويدي
6.Azza Ahmed Sadek Elsewedy	Egypt	64,916,280	64,916,280	EGP	جنيه مصري	78 917 74.	78 917 72.	مصري	. عزة نمد صادق مويدي
7.Other Shareholders:		496,248,546	496,248,546	EGP	جنيه مصري	£97 Y£A 0£7	£97 YEN 0£7		ساهمون عرون عرون
8.Shares allocated to ESOP:		1,422,160	1,422,160	EGP	جنيه مصري			Ay.	ِ أسهم فصصة ظام الإثابة
Total:	.1.	2,170,777,876	2,170,777,876	EGP	جنيه مصري	(A)	MAN THE		جمالي:

The issued capital of the company before the reduction amounted to 2,184,180,000 Egyptian pounds (Two Billion, One Hundred and Eighty-Four Million, One Hundred and Eighty Thousand Egyptian Pounds) fully paid according to the notation in the commercial registry. The issued capital of the company was reduced by executing treasury shares owned by the company, which amounted to 13,402,124. Shares (Thirteen Million, Four Hundred and Two Thousand, One Hundred and Twenty-Four Shares) with a nominal value of 13,402,124 shares (Thirteen Million, Four Hundred and Two Thousand, One Hundred and Twenty-Four Shares) so that the issued capital of the company after the reduction becomes 2,170,777,876 EGP (Two Billion, One Hundred and Seventy Million, Seven Hundred and Seventy-Seven Thousand, Eight Hundred And Seventy-Six Egyptian Pounds) and the company's capital has been fully paid according to the notation in the commercial registry.

ورأس المال المصدر الشريقة في القديم والبالغ قدره وشمانون مليون ومانة وأربعة وشمانون الف جنيه مضروع المسلوبي مسدد بالكامل بموجب التأشير بالسجل التجاري، وقد تم خفيض رأس المال المصدر للشركة عن طريق إعدام اسهم خزينة مملوكة للشركة والبالغ عددها ١٣,٤٠٢,١٢٤ سهم ( ثلاثة عشر مليون واربعمانة واثنان الف ومانة أربعة وعشرون سهم ) قيمتها الإسمية ١٣,٤٠٢,١٢٤ سهم ( ثلاثة عشر مليون واربعمانة واثنان الف ومانة أربعة وعشرون سهم ) المصبح رأس المال واثنان الف ومانة أربعة وعشرون سهم ) المسبح رأس المال مليار ومانة وسبعون مليون وسبعمانة وسبعة وسبعون الف مليار ومانة وسبعون جنيه مصري) وقد تم سداد راس مال الشركة بالكامل بموجب التأشير بالسجل التجاري

رنيس الأجتماع	مراقب حسابات	فارزا الأصوات	امين السر
Chairman	Auditor	Vote Collectors	Secretary
Juliup	المالية مساورة	- (2-1)	dan



# Article (7) after amendment

The company's issued capital consists of 2,140,777,876 shares (Two Billion, One Hundred and Forty Million, Seven Hundred and Seventy-Seven Thousand, Eight Hundred and Seventy-Six Shares). Subscription to the capital was made as follows:

مادة (۷) بعد التعديل يتكون راس مال الشركة المصدر من عدد ۸۷۲ ۸۷۲ ۲ سهم (اتنان مليار ومانة واربعون مليون وسبعمانة وسبعة وسبعون الف وتمانمانة وسنة وسبعون سهم) وقد تم الاكتتاب في رأس المال على النحو التالي:

							-		
Name	Nation ality	Number of Shares	Value of Shares in EGP	Curr	عملة الوفاء	القيمة الاسمية بالجنيه المصري	عدد الأسهم الاسمية النقدية	الجنسية	الأسم
1.Sadek Ahmed Sadek Elsewedy	Egypt	546,502,820	546,502,820	EGP	جنيه مصري	0 2 7 0 . Y A Y .	0 6 7 0 . Y A Y .	مصري	<ol> <li>ا صادق</li> <li>احمد</li> <li>صادق</li> <li>السويدي</li> </ol>
2.Ahmed Ahmed Sadek Elsewedy	Egypt	546,502,820	546,502,820	EGP	جنيه مصر <i>ي</i>	. 7.47.0530	0570.777.	مصري	٢ احمد أحمد صادق السويدي
3.Mohame d Ahmed Sadek Elsewedy	Egypt	385,602,690	385,602,690	EGP	جنيه مصر <i>ي</i>	**************************************	<b>7</b> 07. <b>7</b> 79.	مصري	٣ محمد أحمد صبادق السويدي
4.Mona Ahmed Sadek Elsewedy	Egypt	64,916,280	64,916,280	EGP	جنيه مصري	7{91774.	7191774.	مصري	4. منى أحمد صادق السويدي
5.Zeinab Ahmed Sadek Elsewedy	Egypt	64,916,280	64,916,280	EGP	جنيه مصري	THE PROPERTY AND	TERTITAL.	مصري	<ul><li>٥. زينب</li><li>أحمد</li><li>صادق</li><li>السويدي</li></ul>
6.Azza Ahmed Sadek Elsewedy	Egypt	64,916,280	64,916,280	EGP	جنيه مصري			مصري	` عزة حمد سادق سويد <i>ي</i>
7.Other Sharehold ers:		466,248,546	466,248,546	EGP	جنیه مصري		730A3777,3		ساهمون خرون
8.Shares allocated to ESOP:		1,422,160	1,422,160	EGP	جنيه مصري	Apriles	1 677 17.		/ أسهم خصصة طام لإثابة
Total:		2,140,777,876	2,140,777,876	EGP	جنيه مصري	Y 12. VVV AV7	7 18. 777 777		لإجمالي:
	ں الاجثماع Chairma	in O	اقب حسابات Auditor			فارزا الأصوات ote Collectors/		أمين السر Secreta	
Frith					- en	Je Mi		10	tan
	- N		ion to book		0	E. C.			
		ن ا	يعون ومستشارو	ژنبه قادور	(1)	3			



The issued capital of the company before the reduction amounted to 2,170,777,876 Egyptian pounds (Two Billion One Hundred, Seventy Million Seven Hundred and Seventy-Seven Thousand, Eight Hundred and Seventy-Six Thousand Egyptian Pounds) fully paid according to notation in the commercial registry. The issued capital of the company was reduced by executing treasury shares owned by the company amounting to the number of shares is 30,000,000 shares (thirty million shares) with a nominal value of 30,000,000 EGP (thirty million Egyptian pounds). The issued capital of the company after the reduction becomes 2,140,777,876 EGP (Two Billion, One Hundred and Forty Million, Seven Hundred and Seventy-Seven Thousand, Eight Hundred and Seventy-Six Egyptian Pounds). The entire capital has been paid. The entire company is registered in the commercial registry.

ورأس المال المصدر للشركة قبل التخفيض والبالغ قدره ٢,١٧٠,٧٧٧,٨٧٦ جنيه مصري (اتنان مليار ومانة وسبعون مليون وسبعمائة وسبعة وسبعون ألف وثمانمائة وستة وسبعون ألف جنيه مصري) مسدد بالكامل بموجب التأشير بالسجل التجاري، وقد تم تخفيض رأس المال المصدر الشركة عن طريق إعدام أسهم خزينة مملوكة للشركة والبالغ عددها ٣٠,٠٠٠,٠٠٠ سهم ( ثلاثون مليون سهم ) قيمتها الإسمية ٣٠,٠٠٠,٠٠٠ جم (ثلاثون مليون جنيه مصري) ليصبح رأس المال المصدر للشركة بعد التخفيض ٢,١٤٠,٧٧٧,٨٧٦ جم (إثنان مليار ومائة واربعون مليون وسبعمائة وسبعة وسبعون ألُف وتْمانمانة وستة وسبعون جنيه مصري) وقد تم سداد راس مال الشركة بالكامل بموجب التأشير في السجل التجاري.

The Assembly also decided, by unanimous vote of the shareholders present and those represented at the meeting, to approve the authorization of each of: Ali Hamid Ali, Hamed Mohamed Mohammed, Ahmed Salah Abd El Ghany Elshamy, Ahmed Mabrouk Mohammed Mabrouk, Yehia Medhat Galal, Mostafa Osama Mostafa-Ahmed Moataz Ahmed Sheir, Ahmed Mohammed Hamed Ali Hassan, Karim Mahdi Besheir Mohammed and Mahmoud Mohammed Ahmed, Bassem Sobhi El-Adl - Mohamed Mahmoud Saleh (individually or jointly) in carrying out the procedures for approving the minutes of the extra ordinary General Assembly meeting, including signing on behalf of the company before the General Authority for Investment and Free Zones, the General Authority for Financial Supervision, the Commercial Registry Administration and signing on the amendment contract of articles 6-7 of the articles of association before the commercial registry and its notarization before the notary public, the Real Estate Registration and Documentation Offices, the Egyptian Chambers of Industries, the Egyptian Stock Exchange, and the Company. Misr Clearing, Deposit and Central Registry and any other governmental body before which a signature is required to implement the decisions stated in the minutes of the extra ordinary General Assembly meeting and to note them in the commercial registry

كما قررت الجمعية بإجماع أصوات السادة المساهمين الحاضرين والممثلين في الاجتماع الموافقة على تفويض كلاً من على حميد على - حامد محمد محمد - احمد صلاح عبدالغني الشامي - يحيى مدحت جلال سامي- كريم مهدي بشير – أحمد محمد حامد ـ مصطفى اسامة مصطفى ــ احمد معتز احمد شعير ـ احمد مبروك محمد مبروك محمد محمد معيد احمد متولي- بأسم صبحي العدل محمد محمد طالع (النهرين) أو مجتمعين) في القيام بإجراءات اعتبارة محضر اجتماع (المعند العامة غير العادية ويشمل ذلك الكرافيع لللهج للاستثمار والمناطق النمرة السجل التجاري ومكتب التجاري والتوقيع على عقد يعديل أل امام الشهر العقاري والتوثيق وكارف والبورصة المصرية وشركة مصر لللم المركزي وأي جهة حكومية أخرى يستلزج التوقيع أمامها لتنفيذ ما جاء بمحضر اجتماع الجمعية العامة العادية من قرارات والتأشير بها في السجل التجاري

Upon completion of consideration of the agenda items and taking of the previous decisions, the meeting was adjourned accordingly, as it was four o'clock on the same day

وبانتهاء النظر في بنود جدول الأعمال واتخاذ القرارات السابقة فض الاجتماع على ذلك حيث كانت الساعة الرابعة مساء من

فارزا الأصوات

رئيس الأجتماع Ghairman

مر اقب حسابات Auditor

I, Sadek Alimed Sadek ElSewedy-hereby declare as the Chairman of the meeting having full legal responsibility for the validity of all that is included in this minute from data, incidents and convening procedures and this will erga omnes third parties, shareholders and partners, The Free Zones Authority. I also acknowledge, in my capacity as Chairman of the meeting, that I am fully legally responsible for the accuracy of the data, facts and procedures contained in these minutes before third parties, shareholders or partners in

**Vote Collectors** Secretary

اقر انا/ صادق احمد صادقُ السويدي بصفتي رئيس الاجتماع بالاحتفاظ بجميع الرئائق والمستندات العؤيدة لما ورد بالاجتماع في مقر الشركة واتفاقها وأحكام القدون والنظام الأساسي للشركة وتعديلاته او عقد الشركة وتعديلاته والالتزام بتقديمها عند طلبها، كعا اقر بصفتي رنيس الاجتماع بأنني مسئولا مسئولية قانونية كاملة عن صحة ما ورد في هذا المحضّر من بيانات ووّقانع واجراءات انعقاده ونلك في مواجهةً الغير والمسّاهمينّ او الشركاء بالشركة والهيئة العامة للاستثمار والمناطق الحرة.

the company and the General Authority for Investment and Free Zones. رنيس الأجتماع Chairman

Canplaine e



, <u>X</u>	الإدارة المركزية لشئون التأسيس والشركات
Ca011-1-1-100	Celeres Erst (Gebres / 11)
	VI CO ) 25 0 5 15 - 1 1 1 1 1 1 1 1 1 1 1 1 1 1 1 1
و السلح ( ﴿ ) لسعه، ود عب مسروب	الرباح التالية المراك الأكارك عدد صفحات الحضر ( / / ;; `` ) صفحة - عدا
الرقم والحج	ودون أدنى مسئوليــة على الهيئة العامة للأستثمار والمناطق العرة وبالني مقوص هي وذلك بعد سداد الرسم المقرر وقدره (
20 (2/ 8/	بتاريخ ٩ / ٥ / ٤ 20 والمقدم للهيئة بتاريخ :
توقيع مقدم الطلب	
1000	
A South To the To be a second	
على هذا المحضر في حدود السلطية المدرة الهيسية	" دون إخلال بحقوق الساهمين أو الشركاء في الشركية، فقد تم التصديق ه
ة السينوليية المحدودة الصيادر بالسياسون راسما وي	وزيمد قانون شب كسبات المعاهمية وشيركسيات التوصيبية بالأسبهيم والشيركسيات ذان
الإجسرائية فقسط دون المستطرق إلى مقسسون المست	السنية 1981) وفي ضوء ما قدمته الشركية من مستندات وبيانات من الناحية
بهــة الساهميــن او الشــرحـــاء في الســرحـــــه او الليــ	أو مضمــون مـا ورد فيــه مـن قرارات، ودون أدنـــى مــنوليــة علـى الهيئــة فـى مواج
- 1	عن مضمون ما ورد في المعضر من قرارات أو إجسراءات أو بيسانات".
0.50	ملاحظات الهيئة:
- 18/2	الدين على الدي عدي لا
THE PERSON NAMED IN COLUMN TWO IS NOT THE PERSON NAMED IN COLUMN TWO IS NAM	7
erin aux	3.1381
	المعامى
	15
	E 2 \ P-13S/B-01-09